
 

Generalforsamling i Aalborg Galopforening 

Torsdag d 9. marts 2023 kl 19.00 

 

1: Valg af Dirigent. 

Valget som Dirigent tilfaldt sædvanen tro Erik Mogensen 

 

2: Bestyrelsen aflægger beretning: 

Fra travsiden har der været arrangeret arbejdsdag af 2 omgange, om 

eftermiddagen i en hverdag, hvor spisning er inkluderet. 2. omgang prøvede vi 

at involvere galopppen. Dette var en succes ifølge de fremmødte. Galopstalden 

vil ikke længere komme i brug på løbsdage, da Skydebanevej skal krydses med 

hestene, og dette vil ikke harmonere med SIBA, sikre baner, og samarbejdet 

med Sverige. 

Der er selvfølgelig gratis adgang for foreningens medlemmer på løbsdage med 

galop, dette gentages i 2023. 

Vi håber på flere heste i løbene i 2023, da 2022 gennemsnittet for deltagende 

heste i løbene var lavere end tidligere. Der er desværre kun 4 løbsdage i 2023, 

så vi burde kunne fylde dem ud. 

 

Hjortebo turen blev samme dag som Århus folkene kom på besøg hos Hjortebo, 

hvilket kun gjorde dagen hyggeligere, at kunne mødes til hyggeligt samvær og 

ikke bare være konkurrenter. 

Medlemstallet pr d.d. er faldet lidt i forhold til 2022, mon ikke der kommer et par 

stk mere. 



 

3: Det reviderede regnskab fremlægges. 

Regnskabet godkendes, selvom der manglede få indtægter fra Hjortebo turen. 

 

4: Fastsættelse af kontingent 2024. 

Kontingent bibeholdes, 300 kr for enkelt medlem, 500 kr for 2 personer i 

hussandmedlemsskab. 

 

5: Forslag fra bestyrelsen 

Ingen pt 

 

6: Forslag fra medlemmer. 

Ingen modtaget. 

 

7: Valg af bestyrelse: 

På valg er:  

Stine Johansen, ønsker ikke genvalg 

Maria Jørgensen, villig til genvalg 

Bente Østergaard, villig til genvalg 

 

Keld Chr. Karlsen ønsker at opstille til bestyrelsen 

 

Keld Chr. Karlsen nyvælges til bestyrelsen for en 2 årig periode 

Maria Jørgensen og Bente Østergaard genvælges for en 2 årig periode.  

 



Som suppleanter vælges Jens Højbjerg og Kresten Skovmand for en 1 årig 

periode 

 

1. Bestyrelsesmøde afholdes mandag 20. marts hvor bestyrelsen vil 

konstituere sig. 

 

8: Valg af revisorer. 

Erik Mogensen fik genvalg 

Stine Johansen nyvælges som revisor. 

 

9: Eventuelt 

Vi skal alle finde på gode ideer til hvordan vi får nye hesteejere og dermed 

forhåbentlig flere heste. 

Dette kunne være via hesteejer for en dag, køb et lod, måske er du heldig at få 

lov at komme tæt på som hesteejer for en dag. 

 

Måske overveje annoncer i de små aviser i sommerhus områderne, da der jo er 

”sommerløb” i Aalborg.  

Tage ud i sommerlandet med lit reklame. 

 

Forslag til lidt flere penge i kassen er også Amerikansk Lotteri til årets 

Generalforsamling. 

Hjemmesiden skal opdateres, gerne så billigt som muligt, et par stk er blevet 

adspurgt om dette. 

Med kun 4 løbsdage i 2023, bør banen kunne holdes i tip top orden, i 

samarbejde med Peter. 



Der skal laves et udvalg eller nogen der er primusmotor for at holde styr på 

Finn, Peter og Lars. 

I forbindelse med løbsdagen 12. juli med lunchløb, som er i sommerferie tiden, 

skal der gøres en ekstra indsats. 

Reklamere mere for denne dag, at der også er forhøjet præmiesummer, det 

kunne være en familie udflugt i ferien, måske få sendt dette ud til alle trænere i 

Skandinavien og evt høre Stena Line om en god pris med færgen, om der kan 

laves en aftale. 

 

Vi skal have lavet et system med bedre info til medlemmer, evt et løbsdags 

referat, nyhedsbrev eller lignende. 

 

Sociale ting skal opfodres mere til, Hjortebo turen skal gentages, kunne evt 

prøve at arrangere en tur til Århus Staldrundgang eller Dansk Derby. 

Snakken går også på om der kan laves en form for staldrundgang ved Aalborg 

trænerne. 

 

Der bliver nok for bestyrelsen at snakke om☺ 

 

  


